

Referat af forretningsudvalgsmøde i Dansk Køre Forbund

Onlinemøde d. 7. oktober 2025 kl. 19:00

Deltagere:	Erling Larsen (EL), Nikolaj Bak Hansen (NH), Anne Grethe Nørgaard (AG), Kasper Petersen (KP), Henning Fogh (HF) og Jørgen Konge (JK) referat. Afbud Birthe Fogh og Jan Elisassen.
Pkt 1 Regnskab	FU har fået regnskab, er sendt til revisor, pænt overskud og kuskelicens er også øget. Budget næste møde.
Pkt 2 Kuskelicens	Køre videre med uændret kontingent.
Pkt 3 Anmodninger om tilskud til arrangementer, stævner o.l. Tilskuds anmodning fra Vestjysk Køre Selskab	B. Tilskuds anmodning fra Vestjysk Køre Selskab • Proceduren er at man ansøger før arrangement afholdes og da arrangementet er afholdt, afvises det, VKS får besked. A. Anmodning fra enkelt person om tilskud til flytbar forhindringer til afholdelse af Nationscup. Ansøgninger skal ske gennem et selskab eller foreningen under Dansk Køre Forbund. Begrundelse, hvis et gentagende arrangement, ophører, skal værdien være i et selskab og ikke hos en enkelt person. Hvis anmodningen ændres til gennem et selskab, kan der søges om kr.: 5000,- som er det maximale man kan søge om.
Pkt 4 Formandsmødet den 2. november.	Dagsorden: Velkomst v/ Erling Larsen, DKS formand Dirigent, FU foreslår Jens Boddum, SKS Regnskab v/Kasper Petersen Budget Bordet rundt, alle fortæller om deres gebet. Forslag fra FU, alle under 18 år skal bære sikkerhedshjelm i alle discipliner. Ny forening/selskab v/Anne Grethe Nørgaard Juniorudvalg v/ Gitte Kragelund Buchholt Valg til udvalg: - Køresportsudvalget - Juniorudvalg – nedlægges ? - Pløjeudvalg - Tømmerudvalg - Traditionel kørekultur – mangler 3 Evt opdeles - Brugskørsel - Forretningsudvalget – 2 nye og en sekretær. - FECTU - Præsident

	Hestevelfærd – obligatorisk at have næsebåndsmåler til alle arrangementer – der udleveres næsebåndsmåler til alle selskaber og foreninger. Eventuel. Afslutning v/Erling Larsen, Formanden.
Pkt 4 Dommer	Der mangler 3 dommer fra B niveau opefter. Der tales om et ad hoc-udvalg til uddannelse af dommere.
Pkt 5 Kusketræner uddannelse	KP spørger ind til kusketræner uddannelsen, AG fortæller at man har flyttet datoen, da flere interesserede ikke kunne på den første dato, der kommer opdateret besked på hjemmesiden.
Pkt 6 Parakuske	EL spørger ind til parakuske. Der er én fornuværende. KP fortæller at der skulle være en mere på vej.
Pkt 7 Online møde arrangeret af Køresportsudvalget	KP spørger ind til et online møde arrangeret af køresportsudvalget om datosætningen af stævner. AG deltager fra FU.
Pkt 8 Hestevelfærd	AG bemærker, at der er begyndt at ske noget blandt medlemmerne. EL fortæller om et vellykket onlinemøde med Jakob Algot, som sidder i Forum for Hestevelfærd, og nævner, at Susanne Bommelund er blevet udpeget som kontaktperson til Jakob Algot. EL fremhæver også initiativet med vandreploven for godt hestevelfærd, som bliver uddelt ved DM i pløjning. Der opstår en idé om at indføre en lignende pris ved alle DM'er og andre arrangementer.
Pkt 9	KP spurgte ind til om de vedtægtsændringer om at mindste betaling for kontingent fra selskaber og foreninger på mindst 1000 kr er blevet vedtaget. AG undersøger til næste møde.
Pkt 10 Juniorudvalg	Juniorudvalget holdt møde samtidig med FU mødet, men kontakt personen fra FU NH, blev briefet om at de havde besluttet at nedlægge sig. Dog vil et medlem gerne forsætte på en eller anden måde, er på dagsorden til formandsmødet.
Pkt 11 Næstemøde	Tirsdag d. 21. oktober kl. 19:00 online.